
Referat Skolebestyrelsesmøde 
Herlev Byskole  
 
 

 

Dato: 25.11.24 
Sted: Eng      
  

Deltagere:  
Skolebestyrelse:  
Morten N Nielsen, Rasmus Kreilgaard, Trine Due-Boje Steengaard, Christina H. Lüthi, Janus M Egenby, 
Betina Skovby  
Elevrådsrepræsentanter: Naya  
Medarbejderrepræsentanter:  
Dorthe Holst, Asbjørn Reffstrup 
Skolens ledelse:  
Helle Seliger og Thomas Sandau 
Afbud: 
 
 

Punkt Uddybende kommentar Referat 

18.00 – 18.05 
Godkendelse af referat 
og velkommen til nye 
medlemmer. 

 Referat godkendt 
 
Nyvalgte medlemmer: 
Marc Johansson 
Mai Zeuthen Lindqvist  
 

18.05 – 18.45 
Økonomi 
 

 
Præsentation af skolens økonomi v. 
Jacob Mouritz Olsen 
(økonomikonsulent),  
Thomas Eirfeldt (leder budget & 
Analyse) og  
Kristina Lambrecht (Stabschef Økonomi 
& Indkøb) 
Se vedhæftede bilag 

 
Budget 2025 
Høringssvar- et ønske om 
transparent budget, derfor besøg 
fra Økonomi og Indkøb. 
Gennemgang og refleksioner- 
Konsulenterne undersøger, hvor 
stor en andel HBS skal betale til 
modtagerklassen på Lindehøj. 
Ny budgetmodel- 2026??? 
 
 

18.45 – 19.15 
 

Præsentation af SFO’ens aktiviteter på 
Elv. 

Gæst-Nora – pædagog på 
afdeling Elverhøjen. 
Oplæg omhandlende hverdagen i 
SFO`en. Skolebestyrelsen har 
tilsyn med princip for fritid- 
derfor ønske omhandlende 
Fritidstilbuddet. 
SFO: 
Fysiske rum med Højen og 
Dalen- værksteder m.m. 



Klasselokalerne er også en del af 
SFO. 
Grønnegård med ude- 
aktiviteter- legepladser. 
Dialog om arbejdet med ”Den 
gode tone”. 
Er der områder, hvor bestyrelsen 
via principper kan understøtte 
SFO? 
Indsatser: 
Relations arbejde 
Krea- værksteder. 
Bevægelse inde/ude 
Den gode tone…. 
Udfordringer: 
Støjniveauet i Højen – er 
ubehageligt. Skillevægge / tæpper 
/ oprydning har hjulpet. 
 
Spørgsmål- Udfordringer for 3. 
klasses eleverne- efterspørges. 
Der arbejdes på opgaven. 
 
Kommunikation – vigtigt, dejligt 
med informationsbreve. 
 
 
 

19.00 – 19.45 
Orientering fra skoleleder 

 
- Præsentation af ledelsens konstituering  
- Skolebesigtigelse med borgmesteren 
- Temaer til skoleudviklingssamtalen 
- Klassetoiletter Elv 
- Uddelegeres ferieplanen for 25/26 til 
Christina? 
- Rokade Elv og status personale 

Ledelseskonstituering 
Opgavefordeling- Værdier-
intentioner i ledelsen. 
 
ENG: 
Eng står relativt fint- toiletternes 
spanske vægge ønskes ændret. 
-Mål- Hegn på Eng, der støder 
op til boldbanerne skal opsættes.   
ELV: 
Elv har behov for opgradering af 
det fysiske rum. 
-Bro skal renoveres, gymnastiksal 
shines op, og toiletterne skal 
sættes i stand.  
Der skal males inde- og ude, 
Og… 
Løsning på ” den korte bane” 
Der etableres klassetoiletter på 
Elv. Og tre gange rengøring om 
dagen. 
Løsning på den ”lange bane” er 
nye toiletter. 



 
Skoleudviklingssamtale 
onsdag den 27.11.24 
 
 
Ferieplan 25-26: 
Oplæg til ferieplan – rundsendes 
ved referatet.  
Asbjørn, Christina og Thomas 
gennemser oplæg og skriver 
tilbagemelding. 
 
Personalerokade på Elv 
Målet er, at de fagprofessionelle 
løser opgaven- men mange 
ændringer slider på 
personalegruppen. 
 

Orientering fra formand  Kan bestyrelsen understøtte- ved 
fondsansøgninger el. lign, så der 
bliver lidt flere midler til HBS.? 
 

Orientering fra elevråd  Fælleselevråd- ideer,  
Hvordan gør skolen bedre? 

- Eks. Førstehjælps kurser 

- Gåtur hver dag 

- Flere fester. 

Skoletopmøde- skolens indsatser 
som rap.  
Og UMR-arbejde- prioriteres. 
Kurser for UMR èr 
 
 

Orientering fra 
medarbejdere 

 Ny arbejdstidsaftale bliver 
underskrevet nu. 
Medarbejderne på Elv- har 
oplevet en turbulent tid. 

Orientering fra Skoleråd  Møde omhandlende – temaet- 
samarbejde med DGI. 
Mål, at flere børn dyrker idræt. 
Gerne- samarbejde med 
fritidsområdet og DGI. 

19.45 – 19.55 
Evt. + lukket punkt 

 Forslag- Suppleant kan deltage 

på bestyrelsesmødet- ok 

19.55 – 20.00 
Punkter til næste møde 

 Sygefravær – personale ønskes på 
dagsorden. 
Principper-  
 

 



 
  

 
 
 

   

 

 


